
1. Referat bestyrelsesmøde den 31. august 2023 
 
 

1. Godkendelse af referat: Ole B laver et referat af generalforsamlingen.  
 

1. Forsikringer og Takster:  Kommunen ville ikke godkende takstbladet for 2023: 
Mogens V. Forsøger at opklare. Kommunen vil ikke godkende “likviderne” som 
hovedanlægsbidrag.   Nu forsøger vi at forhøje tilslutningstaksten til kr. 9300   og så 
forventer vi at få godkendt takstbladet på baggrund af omkostningerne ved at lave 
en ny ledning. (Takstbladet blev godkendt dagen efter dette møde med nævnte 
ændring)  

 
1. Driftsrapport: Vandanalyser: Vi skal tjekke for 22 ny PFAS. Ingen af prøverne havde 

problemer. Analyserne er lagt ud på vores hjemmeside. LER : obligatorisk at bruge 
det ny system. Vi bliver nødt til at købe et nyt kortmodul siger Mogens V. 

2.  Pris: 8700kr. Vedligehold årligt: 3000kr.                      
3.  Status på igangværende arbejder: Ole Thomassen: Bestyrelsen mener at han skal 

forsætte med den daglige drift. Ved større arbejder (ny udstykninger) bør vi få flere 
tilbud hjem.      Handlingsplan for de næste 10 år: Registrering af alder på det 
eksisterende ledningsnet. Hvad trænger først? 

4. Økonomisk status: 2,1 mill i kontanter.  Vi følger stort set budgettet.  Vores program 
ved Rambøll giver lidt problemer: Vi bør gå over til et online system siger Mogens 
V. hos Rambøll. Uændret pris       Bjarne Simonsen: Vil ikke betale de 700kr til en 
grund med måler. Han bør betale - er bestyrelsen enige om.  

5. Fastsættelse af næste møde: Julefrokost?? Vi venter til januar.Vi holder møde ved 
behov.  

 
Referent: Ole Bollesen.  
 


